
REPUBLIKA HRVATSKA 
VIJEĆE ZA ELEKTRONIČKE MEDIJE 
 
        Zagreb, 29. listopada 2012. 
 
 

Z A P I S N I K 
 

s 54-12 sjednice Vijeća za elektroničke medije, održane dana 23. listopada 2012.  
 

Započeto u 12.15 
 
 
PRISUTNI: Zdenko Ljevak, Ernest Strika, Ljubomir Stefanović, Damir Hajduk, Vesna Roller i 

Duško Zimonja 
 
NEDOSTAJE: Marija Udiljak 
 
OSTALI 
PRISUTNI: Nives Zvonarić, Anja Jelavić, Tomislav Pupačić, Matija Zeko 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik Vijeća Zdenko Ljevak i konstatirao da postoji kvorum za 
donošenje pravovaljanih odluka te predložio sljedeći: 
 
D N E V N I   R E D: 

1. Ovjera zapisnika 
2. Nadzor nad radom nakladnika 
3. Zahtjev nakladnika RTL Hrvatska d.o.o. za davanje prethodne suglasnosti za promjenu 

odnosno dopunu programske osnove 
4. Javni poziv za utvrđivanje javnog interesa: 

a) Regiju Krapinsko-zagorske županije, Zagrebačke županije, istočnog i središnjeg 
dijela Varaždinske županije, gradova Zagreba, Koprivnice i Čakovca 

b) Zahtjev nakladnika Radio Koprivnica d.o.o. 
c) Metropolis studio d.o.o. – zahtjev za raspisivanje javnog natječaja na području 

sjeverozapadne Hrvatske 
5. Zamolba OIV-a za raspisivanje javnog poziva za davanje koncesija unutar multipleksa D 

na nacionalnoj razini 
6. Razno 

 
Predloženi dnevni red jednoglasno je prihvaćen  

 
Ad. 1. 
Ovjereni su zapisnici 50-12 i 53-12 sjednice Vijeća. 
 
Ad. 2. 
a) 
Predstavljena su izvješća Hrvatske radiotelevizije te nakladnika televizije na nacionalnoj razini 
RTL Hrvatska d.o.o. i NOVA TV d.d. koja se odnose na udio europskih djela i djela neovisnih 
proizvođača u njihovim programima. 



 2 

Iz navedenih izvješća proizlazi kako su HRT i nakladnici udovoljili odredbama o minimalnom 
udjelu europskih djela i djela neovisnih proizvođača te ih Vijeće prima na znanje. 
 
b) 
Predstavljena je analiza programa nakladnika Nezavisna televizija d.o.o. i Televizija Dalmacija 
d.o.o. povodom njihovog zahtjeva za davanje prethodne suglasnosti Vijeća za povezivanje u 
programski mrežu. Iz navedene analize je vidljivo kako je dio programa ovih nakladnika 
istovjetan po sadržaju i emitira se u isto vrijeme. 
Dogovorit će sastanak s nakladnicima na kojem će se pokušati razjasniti sve dileme vezane za 
zajednički program i dobivanja potrebne prethodne suglasnosti. 
 
c) 
Predstavljena je pritužba građana na programe pojedinih nakladnika radija i televizije koja se 
odnosi na 4. listopada 2012. koji je proglašen Danom žalosti zbog smrti predsjednika Sabora 
Borisa Šprema. Ističe se kako se odabir glazbe nije bio primjeren tom danu. 
Zaključeno je kako u navedenom slučaju nije došlo do kršenja pozitivnih propisa. 
 
d) 
Predstavljena je pritužba g. Mirada Hadžiahmetovića na prilog emitiran 30. rujna 2012. u emisiji 
Red Carpet nakladnika NOVA TV d.d. Ističe kako su u navedenoj emisiji emitirane izjave građana 
koje ga vrijeđaju. 
Nakladniku će se uputiti zahtjev za očitovanje. 
 
e) 
Stručna služba predstavila je analizu programa – emisije Pola ure kulture koja je emitira na HRT 1 
11. listopada 2012. u kojoj je urednica zapalila cigaretu pred kamerom. 
HRT-u će se uputiti zahtjev za očitovanje. 
 
f) 
Predstavljena je pritužba slušatelja na program nakladnika radija Studio Minsk d.o.o. 
Po pritužbi gledatelja zatražena je snimka programa nakladnika te je analizom utvrđeno da je 
nakladnik emitirao program koji je „siromašan“. Budući da je Vijeće nakladniku izreklo opomenu 
zbog nepridržavanja programske osnove te kako mu je dan rok od 30 dana za usklađenje s 
programskom osnovom, u konkretnom slučaju neće se provoditi daljnji postupak. 
 
g) 
Predstavljeno je očitovanje HRT-a o mogućem prikrivenom oglašavanju u emisiji More koja je 
prikazana na HRT1 23. rujna 2012. 
Vijeće je očitovanje primilo na znanje te zaključilo kako u navedenom slučaju nije došlo do 
kršenja pozitivnih propisa. 
 
h) 
Predstavljeno je očitovanje nakladnika radija Megamix d.o.o. U bitnome nakladnik iznosi kako će 
uskladiti svoj programa s važećom programskom osnovom. 
Od nakladnika će se nakon proteka roka od 30 dana zatražiti snimke programa kako bi se 
utvrdilo poštuje li važeću programsku osnovu. 
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i) 
Predstavljeno je očitovanje nakladnika radija Centar sedam d.o.o. U bitnome nakladnik iznosi 
kako će uskladiti svoj programa s važećom programskom osnovom. 
Od nakladnika će se nakon proteka roka od 30 dana zatražiti snimke programa kako bi se 
utvrdilo poštuje li važeću programsku osnovu. 
 
j) 
Predstavljen je dopis nakladnika televizije Gradska televizija Zadar d.o.o. u kojem se navodi kako 
je započeto ponovno emitiranje koje je u skladu s važećom programskom osnovom. 
Od nakladnika će se zatražiti snimke programa. 
 
k) 
Predstavljeno je očitovanje pružatelja elektroničke publikacije Jutarnji.hr, Europa digital d.o.o. 
zbog neprikladnih komentara na forumu koji se nalazi u sklopu elektroničke publikacije. 
Zaključeno je kako će se uputiti upozorenje pružatelju elektroničke publikacije Jutarnji.hr, 
Europa digital d.o.o. zbog kršenja odredbe članka 12. st. 2. i članka 26. st. 1. ZEM-a. 
 
 
Ad. 3. 
Članovi Vijeća raspravljali su o zahtjevu nakladnika televizije RTL Hrvatska d.o.o. za davanje 
prethodne suglasnosti za promjenu programske osnove za više od 10% sadržaja. 
Zaključeno je kako izmijenjena programska osnova udovoljava zakonskim propisima osim dijela 
programske sheme za dane vikenda gdje je evidentan nedostatak vlastite proizvodnje te će se u 
tom dijelu nakladniku uputiti zahtjev za očitovanje. Također će član Vijeća Ljubomir Stefanović 
stupiti u kontakt s nakladnikom radi usklađivanja opisnog dijela programske osnove. 
 
 
Ad. 4. 

a) i b) 
Predstavljena je obavijest HAKOM-a o tehničkim parametrima odašiljača za nakladnika Radio 
Koprivnica d.o.o. Ujedno, istim dopisom su dostavljeni i tehnički parametri za odašiljače, a 
vezano uz predstojeći natječaj da davanje koncesije za obavljanje djelatnosti radija na razini 
regije – Krapinsko zagorska županija, Zagrebačka županija, Istočni i središnji dio Varaždinske 
županije i gradovi Zagreb, Koprivnica i Čakovec. 
Zaključeno je kako će se krenuti u postupak pripreme za raspisivanje predmetnog natječaja – 
izrada studije opravdanosti, a tehnički parametri za Radio Koprivnicu primljeni su na znanje. 
 
c) 
Trgovačkom društvu Metropolis d.o.o. uputit će se dopis kojim ih se obavještava kako je 
postupak usuglašavanja novih frekvencija u tijeku te će biti obaviješteni o rezultatima istog. 
 
 
Ad. 5. 
Zaključeno je kako će se krenuti u redovnu proceduru koja prethodi raspisivanju javnog 
natječaja, odnosno objavit će se poziv za iskazivanje javnog interesa za djelovanje elektroničkih 
medija u multipleksu D za pružanje medijske usluge televizije. 
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Ad. 6. 
 
Ad. 7. 
HAKOM je vratio Ugovore o koncesiji s Hrvatskim radio Gospićem d.o.o. nepotpisane te 
obrazložio kako je u Ugovor potrebno ugraditi odredbu o obvezi nakladnika da udovolji 
tehničkim parametrima na način da izgradi mrežu odašiljača u određenom roku. 
Sa Nakladnikom i HAKOM-om  će se uskladiti rok za izgradnju mreže odašiljača koji će se uključiti 
kao obveza  u Ugovor. 
 
Vijeću je predstavljen dopis Ministarstva kulture kojim je dostavljen nacrt prijedloga Zakona o 
izmjenama i dopunama Zakona o elektroničkim medijima na mišljenje. 
Uputit će se dopis Ministarstvu kulture s mišljenjem i prijedlozima za dopunom predmetnog 
nacrta prijedloga zakona. 
 
Član Vijeća Ljubomir Stefanović izvijestio je o sastanku održanom u Ministarstvu vanjskih i 
europskih poslova na kojem se raspravljalo o postignutim rezultatima u poboljšanju prijema 
signala na području Istre i Kvarnera zbog smetnji iz Italije. 
 
 

Dovršeno u 16.15 
 
 
 
Zapisnik sastavili        Predsjednik Vijeća 
 
Matija Zeko        Zdenko Ljevak  
Nives Zvonarić 


